

Title (en)

Stackable carrying box.

Title (de)

Stapelbare Tragschachtel.

Title (fr)

Boîte portable et empilable.

Publication

EP 0053568 A1 19820609 (FR)

Application

EP 81420178 A 19811127

Priority

FR 8025500 A 19801127

Abstract (en)

In this box, the opening of each lateral wall (12) is parallel to the groove line (10) between the wall (12) and the base (6), while attachment lugs (14) project from the lateral edges of the upper wall portions (8) and form hooks oriented in the direction of the longitudinal wall (7), these hooks being separated from the groove line (4) by a distance (1) which is less than that (L) so that, after the box has been made up and the lugs (14) have been inserted in the openings (15), the elasticity of the tabs (13) ensures attachment of these lugs over the edges of the openings. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dans cette boîte, l'ouverture de chaque paroi latérale (12) est parallèle à la ligne de rainage (10) entre la paroi (12) et le fond (6), tandis que les pattes d'accrochage (14) sont saillies des bords latéraux des portions de paroi supérieure (8) et forment des crochets orientés en direction de la paroi longitudinale (7), ces crochets étant séparés de la ligne de rainage (4) par une distance (1) inférieure à celle (L) afin, qu'après formation de la boîte et introduction des pattes (14) dans les ouvertures (15), l'élasticité des languettes (13) assure l'accrochage de ces pattes sur les bords des ouvertures.

IPC 1-7

B65D 5/46

IPC 8 full level

B65D 5/46 (2006.01); **B65D 5/462** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/46144 (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2365488 A1 19780421 - THIOLAT FRERES SA [FR]
- US 2041021 A 19360519 - ROMANO QUAGLIOTTI WILLIAM
- FR 828286 A 19380513
- NL 6803314 A 19680910
- CH 167344 A 19340215 - TANNER ERWIN [CH]
- WO 8103478 A1 19811210 - EQUITREX INC [US]
- US 3921896 A 19751125 - ISHIMURA MAMORU
- US 3166230 A 19650119 - URBAN ENGSTROM BENGT

Cited by

FR2781761A1; US7325718B2; US11053048B2; US2023339647A1; EP0802118A1; FR2747644A1; EP3655337A4; USD936476S; US7587883B2; US11447286B2; US11724854B2; US11273950B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0053568 A1 19820609; FR 2494668 A1 19820528; FR 2494668 B1 19861024

DOCDB simple family (application)

EP 81420178 A 19811127; FR 8025500 A 19801127